
Protokół Nr 12/11
z posiedzenia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska

i Porządku Publicznego.
w dniu 29 grudnia 2011 roku

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 11.30, zakończono o 12.20
Przewodniczył: Antoni Czaplejewicz - Przewodniczący Komisji
Protokółowała Joanna Korzeniewska- Biuro Obsługi Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - zgodnie z listą obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
l. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu gminy Sokółka.
4. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia mIejSCowego planu

zagospodarowania przestrzennego w obrębie gruntów wsi Kurowszczyzna, Wojnachy
i Słojniki w gminie Sokółka.

5. Projekt uchwały w sprawie Programu Rozwoju Przedsiębiorczości w Gminie Sokółka.
6. Wolne wnioski.

Ad. l
Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z 7 listopada 2011 r.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół.
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z 21 listopada 2011 r.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu gminy Sokółka przedstawił Sekretarz Zbigniew
Tochwin.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały.
Komisja 5 głosami "za" wydała opinie pozytywną do projektu uchwały.

Ad,4
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia mIejSCowego planu
zagospodarowania przestrzennego w obrębie gruntów wsi Kurowszczyzna, Wojnachy i
Słojniki w gminie Sokółka przedstawił Zastępca Burmistrza Piotr Bujwicki.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały.
Komisja 3 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" wydała opinie pozytywną do projektu
uchwały.



Ad.S
Projekt uchwały w sprawie Programu Rozwoju Przedsiębiorczości w Gminie Sokółka
przedstawił Sekretarz Zbigniew Tochwin.
Prezes Związku Pracodawców i Przedsiębiorców Ziemi Sokólskiej Pan Fryderyk Szubzda
zwrócił uwagę że dokument dotyczy głównie obszaru rozwoju turystyki i ZPiPZS stoi na
stanowisko że należy zmienić nazwę tego dokumentu na Program Rozwoju Turystyki w
Gminie Sokółka.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały.
Komisja 5 głosami "za" wydała opinie pozytywną do projektu uchwały.

Ad.6
Wolne wnioski.
W wolnych wnioskach Przewodniczący Komisji poprosił Burmistrza Małachwieja o krótką
informację odnośnie działalności składowiska odpadów.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, iż spółka nadal funkcjonuje, bez wiedzy i zgody
Burmistrza Nowa Ekologia sprzedała swoje udziały dla Spółki Czyścioch bis. Kancelaria
prawna rozstrzyga czy można było podjąć taką uchwałę bez zgody jednego wspólnika.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Antoni Czaplejewicz


